

Resume (個人簡歷)

Wong Shuet Kan Sabrina	黃雪芹
Accredited General Mediator of Hong Kong International Arbitration Centre in 2009 Accredited General Mediator of Law Society of Hong Kong in 2009	專業資格 2009 國際仲裁中心認可調解員 2009 香港律師會及香港認可調解員
Member of Law Society of Hong Kong in 1998 - solicitor	1998 香港特別行政區執業律師
Address : Units A-B, 13 th Floor, 88 Commercial Building, Nos.28-34 Wing Lok Street, Sheung Wan, Hong Kong.	地址：香港上環永樂街 28 至 34 號東成商業大廈 13 樓 A-B 室
Tel : 2815-1225 Fax : 2815-3755 E-mail : sabrinawong88@hotmail.com	電話號碼：2815-1225 傳真號碼：2815-3755 電子郵件： sabrinawong88@hotmail.com
Language : Fluent in Cantonese and English	語言： 廣東話及英語
Charging rate for mediation : Subject to confirmation:- HK\$1,500 per hour to be shared equally between all parties concerned. (Alternatively at an agreed fees as stated in the agreement). Perusal of papers and documents and preparation: HK\$1,500 per hour. (Normally, I charge one or two hours, depending the volume of documents and complexity of the case) Venue: Sam Fu & Co's office charged at \$300 for half day or \$500 for full day (where all parties attended not more than 6). Alternatively, venue to be arranged by	調解收費 1. 每小時港幣\$1,500.00 元 (雙方共同平均分擔) 或根據議定費用 2. 閱讀有關文件及資料 - 每小時港幣\$1,500.00 元 (通常收費為 1 小時至 2 小時，需視乎文件多少) 地點： 傅兩康律師行寫字樓 (有關人數不多於 6 位) 半日收費港幣\$300.00 元 全日收費港幣\$500.00 元

parties	
<p><u>Career</u></p> <p>1998 to 1999 - Assistant Solicitor, Richard Tai & Co. Civil, Criminal and Family Litigation and Conveyancing Matters.</p> <p>1999 to 2007 - Partner, Ko & Chow, Civil, Criminal, Commercial and Family, personal injury litigation.</p> <p>2008 to present - Consultant, Sam Fu & Co. Civil, Criminal and Commercial Litigation, Family litigation, Personal Injury litigation Medical negligence litigation Construction litigation Arbitration litigation Probate litigation Shareholders dispute and winding-up proceedings</p>	<p>職業</p> <p>1998 to 1999 - 戴恩律師行律師 - (民事申索、刑法、家事法、樓宇買賣)</p> <p>1999 to 2007 - 高覺輝律師行合夥人 - (民事申索、刑法、商業法、家事法、人身傷害等訴訟案件)</p> <p>2008 to 現在 - 傅兩康律師行顧問律師 - (物業、民事申索、刑法、公司法 / 商業法、家事法、人身傷害、醫療失誤、建築訴訟仲裁、遺囑與遺產事務、股權轉讓、公司清盤等訴訟案件)</p>
<p><u>Mediation Training</u></p> <p>Mediation - International Chamber of Commerce Course - November 2008 completed</p>	<p><u>調解經驗</u></p> <p>調解訓練</p> <p>2008年11月 International Chamber of Commerce 學會</p>
<p><u>Mediation Experience</u></p> <p>1. Instructing solicitor in a Winding up Proceeding and High Court Civil action for shareholders dispute in July 2009.</p> <p>2. Instructing solicitor in a High Court Actions for probate and properties dispute in February 2010.</p> <p>3. Instructing solicitor in a District Court action for personal injury claim in</p>	<p><u>調解經驗</u> - 代表律師</p> <p>1. 2009年7月股東爭拗及股東清盤訴訟 (代表律師)</p> <p>2. 2010年2月遺產及物業爭拗 (代表律師)</p> <p>3. 2010年4月民事意外疏忽訴訟 (代表律師)</p>

<p>April 2010 - settled.</p> <p>4. Instructing solicitor in a High Court Action Personal Injury in December 2011.</p> <p>5. Instructing solicitor in personal injury High Court Action in April 2011.</p> <p>6. Instructing solicitor in Incorporated owners Dispute - High Court Action in June 2011</p> <p>7. Instructing solicitor in employees compensation case in July 2012.</p>	<p>4. 2011年12月高等法院民事意外疏忽訴訟(代表律師)</p> <p>5. 2011年4月民事意外疏忽高等法院訴訟(代表律師)</p> <p>6. 2011年6月高等法院業主立案法團物業爭拗訴訟(代表律師)</p> <p>7. 2012年7月區域法院僱員補償案件訴訟(代表律師)</p>
<p><u>Mediation Experience</u></p> <p>1. Act as mediator for Land Tribunal case in April 2010</p> <p>2. Act as mediator for estate agent and purchase civil claim in April 2010.</p> <p>3. Act as mediator for conveyance civil claim in May 2010</p> <p>4. Act as mediator for four High Court actions relating to defamation and civil claim in May 2010</p> <p>5. Act as mediator for HCCW shareholders dispute proceeding in October 2010</p> <p>6. Act as mediator for decoration of property dispute proceeding in December 2010</p> <p>7. Act as mediator for employees compensation claim proceeding in March 2011 (Legal Aid Case)</p> <p>8. Act as mediator for shareholder dispute in High Court Action in March 2011</p> <p>9. Act as mediator for personal injury DCPI action in May 2011</p>	<p><u>調解經驗 - 調解員</u></p> <p>1. 2010年4月土地審裁訴訟</p> <p>2. 2010年4月物業代理買賣訴訟</p> <p>3. 2010年5月物業買賣訴訟</p> <p>4. 2010年5月4宗高等法院誹謗及民事追討訴訟</p> <p>5. 2010年10月股東公司清盤訴訟</p> <p>6. 2010年12月物業裝修訴訟</p> <p>7. 2010年3月僱員補償案件</p> <p>8. 2011年3月股東爭拗高等法院訴訟</p> <p>9. 2011年5月民事意外疏忽區域法院訴訟</p>

10. Act as mediator for employee's dismissal and fiduciary duty, summary dismissal and defamation claim in May 2011	10. 2011年5月解僱僱員及誹謗訴訟案件
11. Act as mediator for Water leakage DCCJ action in June 2011	11. 2011年6月區域法院物業漏水訴訟案件
12. Act as mediator for employees' compensation case in July 2011	12. 2011年7月僱員補償訴訟案件
13. Act as mediator for good sold and delivered in DCCJ Action in August 2011	13. 2011年8月追討買賣貨物欠款訴訟
14. Act as mediator for property dispute and professional negligence claim of High Court Action in October 2011	14. 2011年10月物業買賣爭拗及專業疏忽追討賠償之高等法院案件
15. Act as mediator for personal injury DCPI Action in December 2011	15. 2011年12月民事意外疏忽高等法院案件
16. Act as mediator relating to good sold and delivery in High Court Action in March 2012	16. 2012年3月追討買賣貨物欠款訴訟
17. Act as mediator for personal injury in DCPI Action in March 2012.	17. 2012年3月民事意外疏忽區域法院案件